
زلزله  غم انگیز  روزهای  یاداوری  ضمن  کرمانشاه  شهردار 
سرپل ذهاب در سال ۹۶ گفت: زلزله سرپل ذهاب قلب همه مردم 

ایران را به لرزه در آورد.
به گزارش مرکز اطلاع رسانی شهرداری کرمانشاه، دکتر نادر نوروزی 
با صدور پیامی یاداور روزهای غم انگیز زلزله سرپل ذهاب و ازگله 

شد.
۲۱ آبان ماه سال ۱۳۹۶ یاد آور زلزله دلخراش سرپل ذهاب و ازگله 
است، حادثه ای بس غم انگیز که غرب ایران نه، بلکه قلب ایران 

اسلامی را لرزاند و اندوهگین ساخت.
 هر چند که در آن شرایط سخت و مصیبت عظیم که هم استانی 

های عزیز بستگان و نزدیکان خود را از دست داده بودند، ابراز 
همدردی و کمک های ملت فهیم و ارزشمند ایران اسلامی که به 
یاری هم وطنان خود در سینه ستبر و مرزداران سلحشور خود 

شتافتند، تحسین برانگیز و قابل ستایش بوده و هست.
اینجانب بر خود واجب می دانم به نمایندگی از مجموعه مدیریت 
شهری کرمانشاه در سالروز این حادثه غم بار از خداوند متعال 
برای تمامی جانباختگان مغفرت الهی و برای بازماندگان صبر و اجر 
عظیم مسئلت می نمایم و در مقابل تمامی محبت های بی دریغ 
هم وطنان بزرگمنش در سراسر ایران اسلامی سر تعظیم فرود 

آورده و سپاسگزار مهرشان بوده و خواهیم بود.

شهردار کرمانشاه از ادامه پیگیری ها برای گرفتن 
موافقت اصولی میراث فرهنگی برای اجرای پروژه تله 

کابین تاق بستان خبر داد.
نادر نوروزی، با بیان اینکه تلاش برای اجرای پروژه 
حال  در  گفت:  دارد،  ادامه  بستان  تاق  کابین  تله 

حاضر مانع اصلی برای اجرای این پروژه، موانع میراثی 
است که در حال رایزنی برای رفع این موانع هستیم.

وی افزود: مسئولان میراث معتقدند ممکن است 
اجرای این پروژه روی ثبت جهانی تاقبستان اثرگذار 
باشد، درحالیکه این پروژه اصلا در منظر تاقبستان 

نیست و از محوطه تاریخی تاقبستان فاصله دارد.
گرفتن  برای  پیگیری  هرحال  به  گفت:  وزی  نور
موافقت اصولی از میراث فرهنگی برای اجرای این 
پروژه ادامه دارد و به زودی نتیجه آن اعلام خواهد 

شد.
با سه  گرفتن موافقت اصولی  برای  گفت:  وزی  نور
مرکز از جمله مرکز پایگاه های جهانی، مرکز پژوهش 
میراث  کل  اداره  و  فرهنگی  میراث  وزارت  های 
حاضر  حال  در  و  هستیم  مواجه  استان  فرهنگی 
وژه را در  وی پر رسی ر مرکز پایگاه های جهانی کار بر
دستورکار دارد و امیدواریم بتوانیم موافقت اصولی 

را از آنها بگیریم.
اخذ  صورت  در  اینکه  بیان  با  کرمانشاه  شهردار 
یم،  دار وژه  پر اجرای  برای  راه  دو  اصولی  موافقت 
افزود: اگر مسئولان میراث موافقت کنند که همان 
آن نصب شده  پایه های  از  مسیر قبلی که بخشی 
را اجرایی کنیم، می توانیم ظرف یکسال پروژه را راه 

اندازی کنیم.
وژه باشد که در آن   اگر هم نظر آنها تغییر مسیر پر

صورت زمان بیشتری برای اجرای پروژه نیاز است.
وی خاطرنشان کرد: در جلسه ای که با وزیر میراث 
از  یکی  طریق  از  کار  شد  ر  مقر داشتیم  فرهنگی 
مشاوران وزارت پیگیری شود که نتیجه مخالفت با 
اجرای این پروژه شد، اما در حال حاضر درخواست 
بیاید  مشاور  است  قرار  و  داده ایم  وزیر  با  جلسه 
یم  و مجددا نظر داده و جمع بندی شود و امیدوار

بتوانیم موافقت اصولی را بگیریم.

»شهر  کرمانشاه  کارگاه  کرمانشاه،  شهرداری  همت  به 
دوستدار کودک« برگزار شد. 

نادر  کرمانشاه،  شهرداری  اطلاع رسانی  مرکز  گزارش  به 
کارگاه  آبان ماه( در نشست   ١٠ )روز چهارشنبه  نوروزی 
»کرمانشاه شهر دوستدار کودک« که در سالن آمفی تئاتر 
هتل پارسیان برگزار شد، اظهار کرد: بین ٢٠ الی ٢۵ درصد 
جمعیت شهر کرمانشاه را کودکان تشکیل می دهند یعنی 
افرادی که سن آن ها زیر ١۵ سال است و در ٢ گروه کودکان 
تا ۶ سال و کودکان ۶ الی ١٢ سال و یک گروه ١٢ الی ١۵ سال 

قابل دسته بندی هستند.

وی افزود: قطعا سرمایه های اجتماعی ما و توسعه شهر در 
آینده به این بستگی دارد که کودکان چه روندی را در رشد 
ع »شهر  طی کنند. شهردار کرمانشاه تصریح کرد: موضو
دوستدار کودک« شامل بحث فیزیک شهری و ساختار 
و  تردد  امنیت  که  باشد  گونه ای  به  باید  که  است  شهر 

فعالیت های کودکان را در شهر تأمین کند. 
وی اذعان کرد: در گذشته نه چندان دور که دوران کودکی ما 
بود اگر از شهر عبور می کردیم کودکان زیادی را در کوچه در 
حال بازی کردن می دیدیم و به راحتی در این محیط ارتباط 
برقرار کرده و دوستی و بازی می کردند و با جامعه آشنا شده 

و رشد می کردند. 
وی ادامه داد: نخستین محیط اجتماعی که کودکان در آن 
محیط با جامعه آشنا می شوند بعد از محیط رسمی مدرسه 
و محیط عاطفی خانواده، محیط محله است که اکنون این 

را بسیار کم می بینیم.
این مقام مسئول خاطرنشان کرد: کودکان به نوعی ایزوله 
شدند، در خانه های خود و همراه خانواده زندگی می کنند 
و در محیط مدرسه که یک محیط رسمی است اگر ارتباط 
غ به درستی  کودکان با هم اتفاق نیافتد فرایند رشد و بلو

انجام نمی شود.
ع شهر دوستدار کودک نخست  وی بیان کرد: در موضو

اماکنی که این کودکان بتوانند در کنار یکدیگر قرار گیرند و 
با هم فعالیت کرده و ساختارهای اجتماعی را بشناسند و 

آن را اداره کنند مورد توجه باشد. 
نوروزی ابراز کرد: یعنی باید محل هایی داشته باشیم که 
توسط کودکان اداره شود و این ساختار را توسط خودشان 
بسازند در مدارس، در شهر به آن ها بعضی کارها واگذار 

شود
و آنچه در توان آن ها است با راهنمایی افراد بزرگتر انجام 
دهند که منجر به رشد مسئولیت پذیری در آن ها می شود. 

کرد: »شهر دوستدار کودک« به دنبال این  وی تشریح 
است که فرآیند بلوغ اجتماعی درست اتفاق بیفتد و نقش 
شهرداری این است که آن محیط فیزیکی لازم را برای این 

کار در پارک ها، پاتوق ها و فرهنگسراها ایجاد کند. 
نوروزی گفت: هم اکنون ٢٣ شهر از شهرها و کشورها به 
عنوان شهر دوستدار کودک در حال انجام فعالیت هستند 
کرمانشاه هم این فعالیت را از قبل آغاز کرده اما امروز به 

دنبال این هستیم این را توسعه دهیم. 
علیه  غاصب  اسرائیل  جنگی  جنایات  به  پایان  در  وی 
کودکان بی گناه و مردم محلات غیرنظامی فلسطین اشاره 
کرد و گفت: امروز جنایات تلخی علیه این ملت و کودکان 

خ دادن است. آن ها در حال ر
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کارگاه »کرمانشاه شهر دوستدار کودک«  برگزار شد 

شهردار کرمانشاه از کلنگ زنی شهربازی کرمانشاه تا پایان سال خبر داد و 
افزود: فاز اول پروژه تا یک سال آینده به پایان می رسد.

نـــادر نــــوروزی، بــا اشـــاره بــه تــوافــق بــا سرمایه گـــذار پـــروژه شــهــربــازی گفت: 
خوشبختانه برای این پروژه سرمایه گذار خوبی پای کار آمده که سابقه اجرای 

چندین پروژه شهربازی را در کارنامه خود دارد.
وی افزود: در حال حاضر توافق بر سر کلیات صورت گرفته و قرار است بعد 
اینکه چقدر  از جمله  بــرای تعیین برخی مــوارد  کارشناسی  کار  از چند هفته 
سهم شهرداری باشد، چه تعداد دستگاه نصب شود و یا اینکه مدت بهره 

کنیم.شهردار  اقــدام  قـــراداد  انعقاد  بــرای  باشد،  گــذار چقدر  بـــرداری سرمایه 
کرمانشاه گفت: نهایتا بعد از دو هفته که کارهای کارشناسی پروژه تکمیل 
شود، اقدامات قانونی برای انعقاد قرارداد انجام می شود.وی خاطرنشان کرد: 
اخیرا سرمایه گذار قبلی پروژه مدعی شده قرارداد دارد و این درحالیست که 
رای گرفته ایم که ایشان در اجرای پروژه تاخیر داشته، لذا این مسئله برای 
پــروژه مشکل ساز نخواهد شد. نــوروزی گفت: در مجموع با پیگیری های 
صورت گرفته امیدواریم تا دو ماه دیگر این پروژه را کلنگ زنی کنیم.شهردار 
کرمانشاه با اشــاره به سرمایه گــذاری ۳۰۰ میلیارد تومانی در پــروژه شهربازی 
کرمانشاه گفت: این پروژه قرار است در سه فاز اجرایی شود. وی افزود: فاز 
اول که شامل نصب دستگاه های بازی است، نهایتا ظرف یک سال تا یک 
سال و نیم بعد از کلنگ زنی پروژه به بهره برداری می رسد و عملا برای مردم 
قابل استفاده است.نوروزی گفت: در فازهای بعدی هم به دنبال راه اندازی 
مراکز تجاری در این مجموعه تفریحی هستیم تا بتوانیم ارزش افزوده پروژه 
را افزایش دهیم.شهردار کرمانشاه با بیان اینکه دستگاه های بکار رفته در 
شهربازی کرمانشاه از وسایل بازی روز جهان خواهد بود، گفت: قرار است 
دستگاه هایی که تکنولوژی کشور آلمان است برای این پروژه آورده شود که 

در کشور کم نظیر است.
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»اتمام حجت«  فرماندار با اعضای شورای شهر کرمانشاه
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با حضور معاون ریيس جمهور و حمایت سهامدار پالایشگاه ؛

کوره  کیفی نفت  قرارداد ارتقای 
کرمانشاه  شرکت پالایش نفت 

منعقد شد

سخنگوی شرکت پالایش نفت کرمانشاه از 
انعقاد قرارداد ارتقای کیفی نفت کوره تولیدی 
این شرکت، طی مراسمی با حضور معاون رییس جمهور 
 و حمایت مهندس درویــشــونــد ســهــامــدار پالایشگاه

 خبر داد.
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سخنگوی شرکت پالایش نفت کرمانشاه از انعقاد قرارداد ارتقای کیفی 
نفت کوره تولیدی این شرکت، طی مراسمی با حضور معاون رییس 

جمهور و حمایت مهندس درویشوند سهامدار پالایشگاه خبر داد.
به گزارش پایگاه خبری طلوع و به نقل از روابط عمومی و امور بین الملل 
شرکت پالایش نفت کرمانشاه، محمدرضا امامی نیا در این باره اظهار کرد:

آئین رسمی امضای قرارداد ارتقای کیفی نفت کوره تولیدی پالایشگاه های 
نفت کرمانشاه و لاوان با حضور روح الله دهقانی فیروزآبادی، معاون 
علمی و فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری،وحمیدرضا 
زیدی فرد معاون وزیر در امور مهندسی، پژوهش و فناوری، جلیل سالاری 
مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران، جمعی 
از مدیران پالایشگاهی و مدیران شرکت های دانش بنیان در سالن 

جلسات وزارت نفت برگزار شد.
امامی نیا یادآور شد: براساس این دو قرارداد که میان شرکت پالایش 
نفت کرمانشاه و شرکت آذر انرژی تبریز و همچنین شرکت پالایش نفت 
لاوان و شرکت اکسیر نوین فرآیندآسیا و با هدف ارتقای کیفی نفت کوره 
تولیدی این دو پالایشگاه به امضا رسید، میزان گوگرد نفت کوره تولیدی 

در این دو پالایشگاه به میزان قابل ملاحظه ای کاهش خواهد یافت.
سخنگوی پالایشگاه کرمانشاه ضمن تقدیر از حمایت های مهندس 
درویشوند سهامدار شرکت در انعقاد این قرارداد مهم، گفت: انعقاد 
این قرارداد نقش مهمی در کاهش آلاینده های محیط زیستی و ارتقای 
شاخص های کیفی فرآورده های نفتی پالایشگاه های نفت کشور ایفا 

خواهد کرد.
امامی نیا با اشاره به سخنان دکتر روح الله دهقانی فیروزآبادی معاون 
علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهور در این مراسم، گفت: 
ایشان تاکید کردند که پالایشگاه های نفت کرمانشاه و لاوان با اجرای 
این پروژه در واقع خط شکن وزارت نفت شده اند که در نوع خود کم نظیر 
است. و قطعا می توانند به عنوان الگویی برای سایر شرکتهای پالایشی 

کشور در جهت بهره گیری از توان و دانش فنی داخلی قرار گیرند.
وی همچنین به سخنرانی جلیل سالاری، معاون وزیر نفت و مدیرعامل 

شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران در این مراسم اشاره 
کرد و گفت: ایشان نیز در این جلسه ضمن تقدیر از حمایتهای مدیریت 
بخش خصوصی شرکت پالایش نفت کرمانشاه، اجرای این قرارداد را گامی 
مهم و ارزشمند در مسیر توسعه کیفی محصولات تولیدی حوزه وزارت 

نفت دانستند.
امامی نیا تصریح کرد: معاون وزیر نفت در این جلسه ضمن تاکید بر 
رسیدن به سطح دانش فنی در همه حوزه های کیفی سازی و کمّی سازی 
، یادآورشد: اما یکی از چالش های ما بحث  شرکتهای پالایشی کشور
نفت کوره بود که خوشبختانه امروز شاهد برداشتن گامی موثر در این 
مسیر توسط پالایشگاه کرمانشاه و لاوان هستیم. این دو پالایشگاه 
نخستین شرکت هایی هستند که به دانش فنی داخلی در حوزه نفت 
کوره اعتماد کردند و برای این مجموعه ها استقرار دانش فنی داخلی باعث 
افتخار است، از این رو از آنها تشکر می کنم و بی شک می گویم که این 
طرح ها بهره وری اقتصادی دارد و افزون بر آن گامی مهم برای بهینه سازی 

مصرف انرژی است.
سخنگوی شرکت پالایش نفت کرمانشاه گفت: در ادامه این مراسم، 
مهندس فرهاد کاویانی مدیرعامل پالایشگاه کرمانشاه نیز به ارائه 
ح پرداخت که در واقع  توضیحاتی فنی در خصوص جزییات این طر
ح،این است که مقدار گوگرد نفت کوره از ۳٫۲ به ۰٫۸  هدف از اجرای طر
ح، ۳۰ درصد از نفت کوره تولیدی  درصد کاهش یابد. همچنین در این طر

پالایشگاه کرمانشاه به نفت گاز تبدیل خواهد شد.
وی در پایان ضمن تقدیر وپژه از حمایتهای همه جانبه مهندس سالاری 
مدیر عامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران و 
مهندس درویشوند سهامدار پالایشگاه کرمانشاه در انعقاد این قرارداد 
گفت: در طول هفت سال اخیر که بخش خصوصی مدیریت شرکت 
پالایش نفت کرمانشاه را برعهده داشته، نهایت تلاش خود را در مسیر 
توسعه و افزایش کیفیت محصولات تولیدی این شرکت به کار برده و 
همواره از شرکتهای دانش بنیان داخلی نیز حمایت ویژه بعمل آورده 

است.

با حضور معاون رييس جمهور و حمایت سهامدار پالایشگاه ؛

»ثریا صفری« از شاعران  نام قرارداد ارتقای کیفی نفت کوره شرکت پالایش نفت کرمانشاه منعقد شد
آشنای کرمانشاهی که بیش 
از  دو دهه است به طور جدی 

وارد عرصه شعر شده است.
اشعار این بانوی شاعر بیشتر در قالب غزل و رباعی است. 
کسب  بیش از ۲۰عنوان ملی و بین المللی  از افتخارات بانوی 

غزل گوی کرمانشاهی در حوزه شعر و شاعری است.
وی نزدیک یک دهه است که وارد عرصه روزنامه نگاری نیز 
شده و هم اکنون سردبیر روزنامه نقد حال است و در همین 
زمینه در دانشگاه نیز تدریس می کند.  صفری  در حال حاضر 

دانشجوی دکتری علوم ارتباطات است. 
در ادامه این گفتگو را بخوانید.

در عالم شاعری  به دنبال چه هستید؟
شعر هنر و استعدادی خداوندی است و هنر بی تردید در 
تعالی روح انسان تاثیر گذار است.  من در شعر به دنبال 

گمشده ای هستم و این گمشده ، خود من هستم.
به قول مولانا:

دی شیخ  با چراغ همه گشت گرد شهر
از دیو و دد ملولم و انسانم آرزوست

در این عالم به دنبال اصل، اصل انسانیت خود هستم .
یک  بلکه   نبوده  خودم  دست  شعر  دنیای  به  من  ورود 
جوشش مرا در این راه قرار داده و من  برای این جوشش 
درونی  کوشش کرده ام . این نعمت را خداوند در وجود بشر 
قرار داده و ما باید با پرورش آن ، میراثی برای آیندگان به جا 
بگذاریم. کوشش من در دنیای شعر و شاعری یادگیری 
اصول و فنون ادبی بوده است. جوشش از  خداوندی بوده 
که هر چیز را به عدالت تقسیم کرده و سهم من  را در شعر و 

کار فرهنگی قرار داده است.
بیشتر غزل می گویید؟

در حوزه شعر همه قالب  ها را تجربه کرده ام. غزل ، دو بیتی ، 
رباعی ، مثنوی را آزموده ام اما گرایش اصلی من به سمت و 
سوی غزل است و رباعی را بیشتر از دو بیتی گفتم چون وزن 

دلچسبی دارد. 
چرا هنوز مجموعه شعری منتشر نکرده اید؟  انتشار کتاب 

چقدر در دنیای شاعری تاثیر گذار است ؟ 
تصور من بر این است که آن درخت و  کاغذش و هر آنچه بر 
آن می نویسم بسیار ارزشمند است و نمی توان هر چیزی بر 
آن نوشت. شوربختانه در شرایط کنونی » کتاب سازی« خیلی 
ترویج پیدا کرده و این وضعیت به دلیل اینکه بسیاری در این 

راه به دنبال کسب رزومه  برای خود هستند.
به نظر من برای چاپ و انتشار زمان مهم است. مهم است 

کتاب مان را  چطور و در چه زمانی چاپ می کنیم.  
کسانی هم هستند در یک سال  سه کتاب چاپ می کنند 
اما نویسنده باید در انتشار کتاب جامعه هدفی را به عنوان 

مخاطب در نظر بگیرد یعنی از اینکه کتاب منتشر شده اش 
تعدادی مخاطب دارد، مطمئن شود . 

من دو کتاب آماده چاپ دارم ولی یک وسواسی هم هست 
همانطور که می دانید ما شعرای بزرگی که داریم بعد از  انتشار 
کتاب اول خیلی زود پشیمان شدند . گرچه  جایگاه من در حد 
این بزرگان نیست اما تصورم این است که به جایی برسم که 
کتاب م ارزش نگهداری  داشته باشد به همین دلیل تاخیر 

کردم. 
در  ما  نیست.هرچند  تاثیر  بی  کتاب  انتشار  شک  بدون 
روزگاری زندگی می کنیم که هم تیراژ کتاب  و هم آمار  کتاب 
خوان ها پایین است، ولی یک واقعیت غیرقابل انکار است 
که کتاب یک سند است. کتاب معرف شاعر و می تواند در 

خوانندگان نیز تاثیر بگذارد.
در اینجا یعنی انتشار کتاب موضوع  این است که افراد از 

همدیگر می آموزند که ارزشمند است.
خیلی از شاعران این روزها اشعارشان را در فضای مجازی 

منتشر می کنند ، این فضا چقدر  مفید و تاثیر گذار است ؟
فضای مجازی گریز ناپذیر و وسیله ارتباطی است که امروزه 
همه مردمان هر کدام به نحوی روی این کره خاکی آن را تجربه 
می کنند. مطابق نظر »مارشال مک لوهان « و نظریه دهکده 
جهانی اش، دنیا با فضای مجازی و شبکه های اجتماعی آن به 
یک دهکده تبدیل شده و آدمها با هر زبان و در هر گوشه ای 
می توانند با هم در ارتباط باشند. به این موضوع کار نداریم که 
برخی کشورها این فضا را فیلتر می کنند. وقتی فناوری جهانی 

می شود دیگر مقاومت معنایی ندارد.
فضای مجازی یک واقعیت غیرقابل انکار در جامعه امروز ما 
است. در تاثیر مثبت فضای مجازی بر دنیای شعر و شاعری 
تردیدی نیست .در این فضا مجازی دسترسی و ارتباط به 
شعر و شاعران بزرگ بسیار آسان تر کرده  و حتی فضای 
مجازی در شناسایی شاعرانی که در دور دست ها گمنام 

بودند، موثر بوده که بسیار مطلوب است.
از عیوب و معضلات این فضا نیز می توان به سرقت های 

ادبی اشعار شاعران اشاره کرد. 
مطالعه آثار دیگران را توصیه می کنید؟ 

این اشعار چقدر می تواند روی شما تاثیر بگذارد؟
هر کسی در حوزه فرهنگ و هنر قدم می گذارد بی تردید باید 
کار دیگران را بخواند و هنر دیگران را ببیند تا نقاط ضعف و 

قوت خود را پیدا کنید. 
خواندن اشعار دیگران ، شاعر را تبدیل به فرزند زمان خود 
خواهد کرد . شاعران با مطالعه و شنیدن آثار دیگران ایرادات 
و ضعف های پنهان خود را پیدا می کنند و نقاط قوت خود را 

در مقایسه با آثار دیگران پیدا خواهند کرد.
من نیز به عنوان فردی که در زمینه شعر قدم برمی دارم ، 
هر مجموعه شعری از گذشته و حال را تا حد امکان خوانده 

ثار شاعران هم عصر سعدی، حافظ و  و مطالعه می کنم. آ
مولوی تا شاعران هم عصر کرمانشاهی و ...را در حد توان 

مطالعه کرده ام. 
شدن  خود  زمان  فرزند  و  کردن   پیدا  برای  شاعری  هر 
باید مطالعه کند. من بیشتر رابطه خوبی با شعر مرحوم 
»حسین منزوی« دارم چون روایت صادقانه ای از  خود و 

زندگی اش دارد.
روزنامه نگاری  و ادبیات در یک مسیر حرکت می کنند و هر 
دو  بازتاب و آینه شرایط اجتماع هستند. شما در هر دو مسیر 

قدم گذاشتید. در این باره توضیح دهید.
من روزنامه نگار نبودم و تا اوایل دهه ۹۰ تنها روزنامه خوان 
بودم. اتفاقی برای چاپ یک شعر که از خودم هم نبود، با 
روزنامه نقد حال ارتباط گرفتم .سال ۱۳۹۴ بود که به روزنامه 
نقد حال دعوت به کار شدم . با تایپ کردن در این روزنامه 
شروع کردم و در حال حاضر سردبیر آن هستم و تمام این 
پله ها را با حمایت استاد »غلامرضا نوری علا « مدیر مسئول 

روزنامه نقد حال طی کردم.
دفتر روزنامه نقد حال تنها  یک نشریه نیست بلکه این 
روزنامه به پشتوانه استاد ، اقدامات فرهنگی بسیاری را 
برگزار کرده است. دفتر نشریه نقد حال نزدیک ۹۰ همایش 
و ده ها جلد کتاب منتشر کرده است. این دفتر روزنامه به 
واقع یک مکان فرهنگی است که بیش از ۷۰۰ جلسه انجمن 
ادبی با حضور شاعران و نویسندگان کرمانشاهی برگزار کرده 
است. همه این فعالیت به بنده چه در حوزه شعر و چه 
روزنامه نگاری کمک بسیاری کرد. روزگاری بر ما خرده گرفتند 
که برگزاری همایش و چاپ کتاب جز کار رسانه نیست. آنجا 
بود که مجوز موسسه فرهنگی هنری » نوید شاعرانه رسانه« 

گرفتیم تا جای حرفی نماند. 
همانطور صائب تبریزی می گوید: 

تش خویش را  این که گاهی می زدم بر آب و آ
روشنی در کام مردم بود مقصودم چو شمع

در حوزه روزنامه نگاری و ادبیات تمام تلاشم بر این بود که 
حرف مردم را به اقتضای زمان به گوش همگان برسانیم.

با وجود تلخی و سخت بودن روزگار مطبوعات ایران همچنان 
ایستاده ایم  و با افتخار برای مردم می نویسیم.

رواج »کتاب سازی« برای جمع آوری رزومه

خبرنگار 

فرحناز چراغی 
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فرماندار کرمانشاه:

»اتمام حجت«  فرماندار با اعضای شورای شهر کرمانشاه»اتمام حجت«  فرماندار با اعضای شورای شهر کرمانشاه

مدیرکل نوسازی مدارس استان کرمانشاه گفت : 
پس از وقوع زلزله کرمانشاه سازمان نوسازی مدارس 
با همراهی خیرین و ملت شریف ایران به ارتقای سرانه 
فضای آموزشی استان از ۵.۲۱ مترمربع به ۶.۴۱ متر 

مربع اقدام کرد.
استان  مدارس  نوسازی  مدیرکل  نظری  مرزبان 
کل  اداره  محل  در  بحران  ستاد   : گفت  کرمانشاه 
نوسازی مدارس استان کرمانشاه تشکیل و پس 
از بازدید اولیه از ۷۵۷ فضای آموزشی با ۲ هزار و ۸۵۴ 
۷۸ مدرسه  زده، تعداد  زلزله  کلاس درس مناطق 
شهرستان های  درس  کلاس   ۴۱۵ با  قدیمی 
گیلانغرب  دالاهو،  باباجانی،  ثلاث  ذهاب،  سرپل 
و قصرشیرین دچار آسیب شده، اما آوار نشدند. 

مدیرکل نوسازی مدارس استان کرمانشاه تصریح 
کرد: یکی از کار های مهم و ارزشمندی که در سال های 
بازسازی مدارس  اخیر صورت پذیرفت، احداث و 
اساس  بر  است.  بوده  استان  زده  زلزله  مناطق 
فرمایش رهبر معظم انقلاب مبنی بر تبدیل تهدید 
زلزله به فرصت، در حالی که در زلزله آبان ماه ۱۳۹۶ 
تعداد ۷۸ مدرسه با ۴۱۵ کلاس درس در مناطق زلزله 
زده استان آسیب دید پس از وقوع زلزله آبان ماه 
۱۳۹۶ تاکنون تفاهم نامه ساخت ۴۳۵ پروژه با هزار 
و ۵۱۴ کلاس درس و زیربنای ۱۲۸ هزار و ۱۶۷ مترمربع 
در سطح استان با مبلغ تعهد بیش از ۲ هزار و ۹۵۱ 

میلیارد ریال منعقد گردید.
نظری گفت: میانگین سرانه فضای آموزشی در کشور 

۵.۲۱ مترمربع می باشد، که در استان کرمانشاه تا قبل 
از وقوع زلزله میانگین سرانه فضای آموزشی ۵.۷ 
مترمربع بوده که پس از بازسازی مدارس مناطق زلزله 
زده، میانگین سرانه فضای آموزشی کل استان با ۰.۷۱ 
مترمربع افزایش به ۶.۴۱ مترمربع ارتقا یافته است. 
مدیرکل نوسازی مدارس استان کرمانشاه با بیان 
اینکه شهرستان سرپل ذهاب خسارت بیشتری در 
زلزله سال ۹۶ دید، گفت: در این شهرستان تعداد 
۳۲ مدرسه شهری و روستایی آسیب دید که پس از 
زلزله تعداد ۶۳ مدرسه با ۳۳۸ کلاس درس از محل 
اعتبارات دولتی و کمک خیرین ساخته و به بهره 

برداری رسیده است.
در  ساخته  پیش  مدارس  خصوص  در  نظری 

شهرستان سرپل ذهاب نیز توضیح داد: تعداد ۱۴۵ 
مدرسه بالای ۱۰ تا ۱۵ دانش آموز در سطح استان 
وجود دارد که عملیات اجرایی آن ها آغاز شده که از 
این تعداد در شهرستان سرپل ذهاب ۱۲ مدرسه در 
دست اجرا ست.وی تصریح کرد: قطعا اقدامات انجام 
شده اداره کل نوسازی مدارس استان کرمانشاه با 
کمک خیرین و اعتبارات دولتی در خصوص احداث 
هزار و ۲۰۰ کلاس درس در هزار و ۲۰۰ روز پس از وقوع 
زلزله برگ زرینی از افتخارات نظام مقدس جمهوری 
اسلامی در خدمت رسانی به دانش آموزان این مرز و 
بوم است. وی از مشارکت ارزشمند خیرین نیکوکار 
مدرسه ساز که برای بازسازی فضا های آموزشی با تمام 

توان وارد میدان شدند، قدردانی کرد .

مديرکل نوسازی مدارس استان کرمانشاه 

ساخت ۴۳۵ پروژه در مناطق زلزله زده استان کرمانشاه

فرماندار کرمانشاه با انتقاد شدید از روند فعلی شورای شهر 
کرمانشاه گفت: عدم تشکیل جلسات شورا مصداق بارز اخلال 
در مدیریت شهری است و اگر این روند ادامه یابد برخوردها 
سختگیرانه تر شده و یکی از ابزارهای در دستورکار می تواند 

"انحلال شورا" باشد. 
محمدرضا آمویی، شامگاه یکشنبه ۲۱ آبان در جمع خبرنگاران 
با انتقاد از عدم تشکیل جلسات شورای شهر کرمانشاه، گفت: 
کار مردم و شهر چند ماه است روی زمین مانده و عدم تشکیل 

جلسات شورا به شهر و مردم آسیب می رساند.
به گزارش ایسنا، آمویی افزود: چندین جلسه شورای شهر به 
دلیل عدم حضور برخی اعضا تشکیل نشد که در این زمینه 
ورود کردیم و با پیگیری های صورت گرفته در نهایت در شورای 
حل اختلاف استان رای سلب عضویت برخی اعضاء صادر شد 
که کار آن در دست پیگیری است و به زودی به شورای حل 

اختلاف مرکزی ارسال می شود.
آمویی گفت: اگر روند فعلی عدم تشکیل جلسات ادامه یابد، 
سلب عضویت دیگر اعضا از طریق هیات حل اختلاف پیگیری 
خواهد شد، چرا که در بحث کار شهر و مردم با کسی مماشات 

نداریم.
فرماندار کرمانشاه خاطرنشان کرد: در حال حاضر عدم تشکیل 

جلسات شورا مصداق بارز اخلال در مدیریت شهری است، چرا 
که لوایح مهم و ضروری شهر بلاتکلیف مانده و کار شهر مختل 

شده است.
خ سرویس مدارس، مردم یک  آمویی گفت: برای تعیین نر
ماه بلاتکلیف بودند و در شورای تامین که باید به بحث های 
خ سرویس مدارس تعیین شد که جای  امنیتی ورود کند، نر
تاسف است. اینها وظایف شورای شهر است که به دلیل عدم 

تشکیل جلسات شورای شهر، شورای تامین به آن ورود کرد.
فرماندار کرمانشاه گفت: در حال حاضر هم ما از وضعیت 
شورای شهر گله مندیم و هم مردم و قطعا ادامه روند فعلی 
برای هیچکس قابل قبول نیست. آمویی با انتقاد و گلایه از 
برخی رسانه های استان گفت: انتظار ما این بود طی این دو سه 
ماه رسانه های استان ورود جدی تری به این مسئله داشته و 

دغدغه مردم را جدی تر دنبال می کردند.
وی در ادامه گفت: شهردار کرمانشاه در مصاحبه ای از اینکه 
کار مردم روی زمین مانده گلایه کرده بود و صحبت من این 
است که مرجع رسیدگی به اختلاف شورا و شهرداری، "هیات 
حل اختلاف" است و ایشان چرا در این دو سه ماه نامه نزده اند 
و نامه ایشان همین چند روز پیش آمده که درخواست جلسه 
فوق العاده برای بررسی ۲۶ لایحه مهم شهر را داشته اند. اگر 

این لوایح مهم بوده و ضرورت داشته چرا زودتر نامه نداده اند. 
آمویی گفت: ایشان همچنین از کمبود نیرو در شهرداری 
به  نیرو  که  درحالیست  این  و  داشته اند  گلایه  کرمانشاه 
اندازه کافی موجود است و تنها باید جابجایی نیروها در بدنه 
شهرداری صورت گیرد و نیروهایی که به اسم خدمات شهری 

استخدام شده اند و الان در بخش اداری مشغول به کارند، از 
این بخش به حوزه خدمات شهری برگردند.

وی افزود: با توجه به تعداد نیروهای موجود در شهرداری ما 
مخالف استخدام جدید در شهرداری کرمانشاه هستیم، زیرا 

نیرو به اندازه کافی هست.
مدیریت  در  "اخلال  مصداق  شورا  جلسات  تشکیل  عدم 

شهری" است
فرماندار کرمانشاه در پاسخ به سوال خبرنگاران مبنی بر عدم 
ورود دستگاه های نظارتی به تخلفات شورای شهر گفت: 
نگاه دستگاه های نظارتی در مواجه با تخلفات در وهله اول 
هشداردهی و انظاردهی و صیانت از حقوق عامه است، اما اگر 

روند تخلف ادامه یابد قطعا برخوردها سختگیرانه می شود.
وی افزود: در حال حاضر هشدارهای لازم را به اعضای شورای 
شهر داده ایم و با تمام اعضا اتمام حجت کرده ایم که اگر 
روند فعلی ادامه یابد پیگیر برخوردهای سختگیرانه تر با این 

تخلفات هستیم، چرا که کار شهر مختل شده است.
آمویی گفت: اگر روند فعلی ادامه یابد با توجه به اتمام حجتی که 
صورت گرفته برخوردهای مختلف از جمله پیگیری برای سلب 
عضویت اعضا و... در دستور کار قرار دارد و یکی از ابزارهای 
در دستورکار هم انحلال شورا است. وی افزود: فرمانداری 
کرمانشاه، دستگاه های نظارتی، هیات حل اختلاف و ... در 
حال پیگیری امور هستند و اگر روند فعلی ادامه یابد با شورای 
شهر کرمانشاه تعارف نداشته و برخوردهای شدیدتری اعمال 
خواهد شد، چرا که بازهم می گوییم وضعیت فعلی و عدم 

تشکیل جلسات مصداق اخلال در مدیریت شهری است.

به گفته مدیر پایگاه ملی معبد آناهیتا، این محوطه تاریخی قابلیت این را 
دارد که سالانه ۱۵۰ هزار گردشگر از آن بازدید داشته باشند. 

مرتضی گراوند در گفت و گو با ایسنا، با تاکید بر لزوم ساماندهی محوطه 
تاریخی معبد آناهیتا، اظهارکرد: این اثر تاریخی اهمیت زیادی دارد و رسیدگی 
به آن می تواند تحول مهمی در بحث گردشگری کرمانشاه ایجاد کند. وی 
افزود: معبد آناهیتا این ظرفیت را دارد که سالانه ۱۴۰ تا ۱۵۰ هزار گردشگر را 
جذب کند، این درحالیست که در حال حاضر سالانه فقط حدود ۲۰ هزار نفر 

از این مجموعه بازدید می کنند. 
مدیرپایگاه ملی معبد آناهیتا با تاکید براینکه برخی اقدامات می تواند به 
جذب گردشگران به این مجموعه کمک کند، گفت: یکی از این برنامه ها 
راه اندازی موزه باستان شناسی معبد است که بخشی از تجهیزات آن را 
خریداری کرده ایم، اما برای تکمیل آن به اعتبار نیاز داریم. وی ادامه داد: 
یکی دیگر از اقدامات ضروری برای معبد  آناهیتا، انجام کاوش های باستان 
شناسی است، لذا پیشنهاد اولیه ما اختصاص حدود یک میلیارد و ۵۰۰ 
میلیون تومان برای فصل اول بود که متاسفانه این اعتبار امسال تامین 
نشد. این مسئول با بیان اینکه برنامه هایی برای ساماندهی این اثر تاریخی 
در دستور کار قرار گرفته، تصریح کرد: طی دهه های گذشته تعداد زیادی 

واحد مسکونی که روی عرصه معبد آناهیتا قرار داشتند، تملک و تخریب 
شدند، اما بخش زیادی از نخاله های آنها در سالهای گذشته کماکان 
در داخل محوطه باقی مانده بود که ماه های اخیر حدود هفت هزار متر 
مکعب نخاله های ساختمان را از ضلع شرقی محوطه خارج کردیم و در حال 
حاضر تنها حدود دو هزار متر مکعب دیگر آن باقی مانده است. گراوند به 
اقدامات انجام شده برای ساماندهی سنگ های دپو شده در ضلع جنوبی 
و انتقال آنها به ضلغ جنوب شرقی هم اشاره کرد و گفت: زمانی که واحدهای 
مسکونی روی عرصه تملک و تخریب شدند، تعداد زیادی سنگ که در آن 
سالها روی زمین ریخته شده بود را به شکل دپو شده در ضلع جنوبی رها 
کرده بودند که آنها را به محل اصلی خود در ضلع جنوب شرقی بازگرداندیم. 
وی نصب دوربین های مدار بسته، پیجینگ، احداث حدود پنج هزار متر 
مربع پارکینگ، ایجاد زیرساخت وایفای و ... را از دیگر اقدامات انجام شده 
خواند و افزود: ایجاد گیت و انتقال محل بلیط فروشی معبد به ضلع جنوب 
غربی از دیگر اقداماتی است که انجام خواهیم داد. وی در ادامه گفت: 
همچنین احداث کمربندی شهر کنگاور و عدم تردد مسافران و گردشگران 
از داخل این شهر هم یکی از عواملی است که باعث شده گردشگران 

کمتری از این اثر تاریخی بازدید کنند.

مدیر پایگاه ملی معبد آناهیتا: 

معبد آناهیتا قابلیت جذب سالانه معبد آناهیتا قابلیت جذب سالانه ۱۵۰۱۵۰ هزار گردشگر را دارد  هزار گردشگر را دارد 
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